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Z Á P I S   č. 19/2021 

ze zasedání zastupitelstva města dne 15. 9. 2021 

 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA, Vladimír Douša, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., O. Mračková,   

                    L. Reichel, Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová, Mgr. Jan Menšík, 

                    Ing. M. Coufal, Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková 

 

                   

Omluveni:    

 

Nepřítomni: 

 

Zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

Zahájení   

 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno 15   členů zastupitelstva.  

 

 

Slib zastupitele 

 
Dne 8. 9. 2021 podal písemnou rezignaci zastupitel PhDr. P. Schönfeld.  

 

Starosta města v souladu se zákonem č. 491/2001 Sb. ve znění pozdějších předpisů předal 

osvědčení o vzniku mandátu zastupitele města Libčice nad Vltavou Mgr. Janu Menšíkovi, 

který kandidaturu přijal.  

 
Starosta v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval nového člena zastupitelstva pana  

Mgr. Jana Menšíka ke složení slibu. 

 

Před složením slibu předsedající upozornil, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu 

s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 

obcích 

 

 „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 

republiky.“  

 

a vyzval ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a k podpisu na připraveném archu. 
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Volba pracovních orgánů 

 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel: Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Starosta navrhl: O. Mračková, L. Reichel 

 

Ing. R. Šebl navrhl: JUDr. J. Márová 

 

 

Hlasování: 

 

pro               15           Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 
Návrh byl přijat 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl: Ing. Z. Bělohradská, L. Reichel 

 

Ing. R. Šebl navrhl: I. Ptáčková 

 

 

Hlasování: 

 

pro             15       Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti             0                              

 

zdržel se       0              

 
Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 
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Připomínky k zápisu č. 18/2021  

 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 

  

 

Zápis ze ZM č. 18/2021 je schválen. 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1. Čerpání rozpočtu za I. pololetí 2021 

2. Rozpočtové opatření č. 4-2021 

3. Zpráva kontrolního výboru 

4. Zpráva finančního výboru 

5. Zpráva místostarosty o dotacích 

6. Strategický plán 

7. Různé 

 
Doplnění programu jednání: Starosta konstatoval, že nikdo nedal v řádném termínu žádný 

návrh na doplnění programu jednání. 

 

Ing. R. Šebl informoval, že pozvánka na zastupitelstvo neobsahovala bod Zpráva finančního 

výboru. 

 
Hlasování: 

 

pro              15      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti              0                             

 

zdržel se        0             

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

Program jednání byl schválen 

 

 

Bod č. 1 - Čerpání rozpočtu za I. pololetí 2021 

 
Usnesení rady města č. 3/14-2021: 

 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města 

za I. pololetí 2021 s celkovými výdaji ve výši 20.301.080, -- Kč a celkovými příjmy ve výši 

92.995.875, -- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2020. 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města za I. pololetí 2021. 
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Usnesení č. 1/19-2021 z 19. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 9. 2021 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města za I. pololetí 2021 s celkovými 

výdaji ve výši 20.301.080, -- Kč a celkovými příjmy ve výši 92.995.875, -- Kč včetně 

zapojení zůstatku roku 2020. 

 
Hlasování: 

 

pro            14        Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti           0                                

 

zdržel se     1          Ing. R. Šebl      

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 2 - Rozpočtové opatření č. 4-2021 

 
Usnesení rady města č. 4/14-2021: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 4/2021 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 116.387.160, -Kč a celkovými 

příjmy ve výši 116.387.160, -- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2020. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 4/2021. 

 

Procesní hlasování po položkách: 

 

Příjmová část hlasování o všech položkách 

 

Hlasování: 

 

pro               15     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 

Příjmová část byla přijata. 
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Výdajová část 

 

Hlasování po položkách 

 

 

Položka 2212 komunikace opravy zvýšení 250 tis., komunikace Pod Hrádkem snížení 1100 

tis. Kč  

 

Diskuse: 

Mgr. Menšík se dotázal za způsob opravy výtluků. Ing. Dědič popsal způsob technologie a 

rozsah prací na všech živičných komunikacích. 

Ing. Coufal se dotázal na termín provedení a Ing. Pelešková se zeptala, proč jsou práce zadány 

k realizaci o víkendu. Dále navrhla, aby informace o opravě komunikací byla občanům 

předána přímo do poštovních schránek. 

 

Hlasování: 

 

pro               15     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 

Tato položka byla přijata. 

 

 

Položka 2321 kanalizace Pod Hrádkem snížení 900 tis. Kč 

 

Diskuse: 

Ing. Šebl se dotázal, zda byly učiněny kroky pro zlepšení šíření informací o vyhlášených 

výběrových řízeních na dodavatele stavebních prací. Ing. Dědič odpověděl, že město nově 

uveřejňuje poptávky na webovém portálu veřejných zakázek. 

 

Hlasování: 

 

pro               15     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 

Tato položka byla přijata. 
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Položka 3113 ZŠ toalety zvýšení 500 tis. Kč 

 

Diskuse: 

Mgr. J. Menšík se dotázal, zda byla akce vysoutěžena za pevnou cenu. Starosta odůvodnil 

navýšení vícepracemi. 

Ing. Coufal připomněl, že se jedná již o druhé navýšení původní položky v rozpočtu, která 

byla 500 tis. Kč a nyní se položka navyšuje na částku 1,5 mil Kč. 

Ing. P. Pelešková se dotázala, kdo vykonával technický dozor, starosta odpověděl, že autor 

projektu. Poté konstatovala, že došlo k chybě projektanta i ze strany správy majetku (kontrola 

obsahu PD) a dotázala se, jak budou nastaveny kontrolní mechanismy, aby se podobným 

situacím v budoucnu předcházelo. Dále požadovala poskytnout smlouvu na zpracování PD a 

technický dozor investora. 

Ing. R. Šebl připomněl, že i přes to, že bylo správě majetku doporučeno, aby do soutěžních 

podmínek byl vždy připojen i krycí list zakázky, dále se tomu tak neděje. 

 

 

Hlasování: 

 

pro               12     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová,                                     

                                   Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se        3            Ing. P. Pelešková, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík  

  

 

Tato položka byla přijata. 

 

 

 

Položka 3412 koupaliště zvýšení 250 tis. Kč 

 

Diskuse: 

Ing. R. Dědič uvedl, že se v tomto kroku zhotoví nové potrubí, obetonuje se a prostor za dělící 

stěnou velkého bazénu se zasype do úrovně -1,5m od úrovně hladiny sutí. Tím se zároveň 

vyztuží původní stěna bazénu. 

Mgr. J. Menšík se ptal na materiál zásypu, způsob přístupu na stavbu. JUDr. Márová se 

dotázala, kdo je garantem realizace akce. Ing. R. Dědič odpověděl, že garantem je on sám. 

Tato část je pouze začátek a další část je odhadována na cca 1,5 - 2 mil. Kč. Starosta 

připomněl, návrh technologie bude konzultován s odborným pracovištěm. Dle sdělení Ing. R. 

Dědiče je záměr konzultován s Vodohospodářským ústavem. 

Ing. R. Šebl konstatoval, že je opravdu žádoucí se kvalitou vody na koupališti zabývat, ale 

ptal se, zda se tímto krokem nemůže zkomplikovat následné řešení, které dosud není 

vyprojektováno a je jen v představě o technologii prezentované Ing. R. Dědičem. Ing. R. 

Dědič sdělil, že toto nebezpečí nehrozí. 

Ing. M. Coufal se tázal, proč město neoslovilo některé dodavatele bazénových technologií, 

kteří jsou dohledatelní na internetu, jako jsou například členové "Asociace biobazénů a 

jezírek". Zda byl proveden hloubkový průzkum možných řešení a důležitou součástí záměru 
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však musí být záruka za navržené řešení. Místostarosta přitakal, že je nezbytné technologické 

řešení nechat verifikovat odbornou osobou. 

Ing. P. Pelešková upozornila, že je nezbytné myslet na odpovědnost za kvalitu provedení a 

nezávadnost a bezpečnost užívání, za kterou je zodpovědné město, a že tato navržená 

technologie, která dosud není provozována jinde, a tedy není zatím ověřena. 

 

Hlasování: 

 

pro               12     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, Ing. M. Coufal,  

                                   Bc. J. Sochor, Mgr. Jan Menšík, I. Ptáčková 

      

 

proti               0                            

 

zdržel se        3            Ing. P. Pelešková, Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová,                                     

 

Tato položka byla přijata. 

 

 

Položka 3636 náplavka zvýšení 200 tis. Kč 

 

Diskuse: 

Ing. P. Pelešková se dotázala, kdo bude připravovat zadání a zda se do jeho přípravy zapojí 

všichni zastupitelé včetně veřejnosti. Starosta popsal postup, který zahrnuje vypsání soutěže 

na návrh a vyjádřil podporu zapojení všech subjektů, časový horizont je volný, na akci není 

velký spěch. 

Ing. M. Coufal sdělil, že 400 tis je v rozpočtu od počátku roku a nic se neudálo, navýšení je 

proto bezpředmětné, dále konstatoval, že materiál týkající se harmonogramu přípravy soutěže 

zastupitelé obdrželi vytištěné na jednání ZM na stole a nemohli si jej před jednáním 

prostudovat. 

Starosta sdělil, že jednání s Povodím Vltavy jsou složitá a nejsou dosud známy podmínky, 

které bude Povodí Vltavy na projekt klást. 

Mgr. J. Menšík sdělil, že předložený materiál těsně před jednáním je nejasný a rozporný s tím, 

co přednesl starosta o postupu přípravy soutěže. Dále, že odměny mají být stejně vyplaceny 

až v roce 2022, a přitom v únoru příštího roku se chystá anketa. 

Prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., upřednostnil veřejnou debatu a vyjasnění parametrů.  

Ing. M. Coufal požádal, aby byly předloženy informace o požadavcích Povodí Vltavy na 

realizaci úprava náplavky, dále jak dopadl přezkum původního projektu arch. Hoffmana i jaké 

jsou požadavky občanů, do té doby nepovažuje za správné jakékoliv finanční prostředky 

uvolňovat. 

Ing. Šebl připomněl, že se o projektu náplavky hovoří mnoho let bez hmatatelného výsledku. 

 

Hlasování: 

 

pro                6    Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                    Ing. Z. Bělohradská, O. Mračková, L. Reichel, V. Douša,   

 

proti              6           Ing. P. Pelešková, Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová, Ing. M. Coufal,  

                                  Mgr. Jan Menšík, I. Ptáčková                      
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zdržel se        3          Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc., Bc. J. Sochor                                  

 

Tato položka nebyla přijata. 

 

 

Položka 6171 rezerva zvýšení 3 846,96 tis. Kč 

 

 

Hlasování: 

 

pro               13     Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, Ing. M. Coufal,  

                                   Bc. J. Sochor, Mgr. Jan Menšík, I. Ptáčková, Ing. P. Pelešková 

                                   Ing. R. Šebl, JUDr. J. Márová 

      

 

proti               0                            

 

zdržel se        2           doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., Ing. Z. Bělohradská                                     

 

Tato položka byla přijata. 

 

 

Usnesení č. 2/19-2021 z 19. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 9. 2021 

 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2021 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši 116.387.160, -- Kč a celkovými příjmy ve výši 116.387.160, -- Kč 

včetně zapojení zůstatku roku 2020. 

 
Hlasování: 

 

pro               15     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti               0                            

 

zdržel se         0            

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 3 - Zpráva kontrolního výboru 
 

Předseda kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 30.8.2021 
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Diskuse: 

Ing. R. Šebl se dotázal na splnění usnesení rady města ve věci dalších kroků s vítězi 

architektonické soutěže na Nám. Svobody a kdy bude předloženo rozpočtové opatření, které 

mělo být dle usnesení rady města předloženo již na toto jednání. Starosta obeznámil s aktuální 

situací, že město jedná s prvním i druhým v pořadí, smlouva ještě není uzavřena, plnění 

usnesení pokračuje. 

 

Usnesení č. 3/19-2021 z 19. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 9. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 30.8.2021. 
Hlasování: 

 

pro             15       Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti             0                              

 

zdržel se       0               

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 4 - Zpráva finančního výboru 
 

Předsedkyně finančního výboru předkládá zprávu ze dne 6.9.2021. 

 

Diskuse: 

Ing. R. Šebl připomněl, že vícekrát při prodeji majetku města, u nichž se při stanovení ceny 

vždy odkazovalo na platná privatizační pravidla, upozorňoval na možnou zastaralost těchto 

pravidel a žádal o jejich revizi.  

 

Bylo projednáno doporučení FV na zrušení pravidel o prodeji městského majetku, z důvodu 

že tato neodpovídá aktuálnímu stavu věcí v roce 2021. Bod o zrušení těchto pravidel bude 

připraven k zařazení na příští jednání zastupitelstva. 

 

Také byla probrána problematika odepsání dlouhodobých nedobytných pohledávek města z 

nájemného, jejich odepsání bude taktéž připraveno k zařazení na příští jednání zastupitelstva. 

 
Usnesení č. 4/19-2021 z 19. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 9. 2021 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 6.9.2021 a doporučuje 

radě města navýšení nájemného v městských bytech od 1.1. 2022 o 10 %. 
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Hlasování: 

 

pro                 14  Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                    L. Reichel, V. Douša, 

                                    Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                    Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková       

 

proti                0                           

 

zdržel se          1          O. Mračková 

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 5 - Zpráva místostarosty o dotacích 

 
Usnesení rady města č. 5/14-2021: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci místostarosty o dotacích. 

 

Místostarosta v příloze předkládá aktuální stav žádostí o dotace. 

 
Diskuse: 

Mgr. J. Menšík doporučil zabývat se dotačním programem ČEZU na Oranžová hřiště. Dále 

připomněl dotační programy na SDH rekonstrukce zbrojnice a cisterna. 

Ing. R. Šebl ocenil nastíněný vhodnější přístup k revitalizaci parkoviště a prostranství na 

Sahaře. 

 

Usnesení č. 5/19-2021 z 19. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 9. 2021 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci místostarosty o dotacích. 

 

 

Hlasování: 

 

pro              15      Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, L. Reichel, V. Douša, 

                                   Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová, Ing. R. Šebl, Mgr. Jan Menšík,  

                                   Ing. P. Pelešková, Bc. J. Sochor, I. Ptáčková      

 

proti             0                              

 

zdržel se       0              

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 



11 

 

Bod č. 6 - Strategický plán 

 
Usnesení rady města č. 6/14-2021: 

 

Usnesení: Rada města jmenuje Strategickou komisi ve složení- Ing. Pavel Bartoš, MBA, Doc. 

Ing. Vít Penížek, Ph.D., Ing. Petr Kosík, Ing. Ilona Chrtová, Ing. Tereza Nehasilová a bere na 

vědomí koncept akčního plánu pro roky 2021 a 2022. 

 

Dle usnesení ZM č. 6/18-2021 jmenuje poradním orgánem RM Strategickou komisi ve 

složení: Ing. Pavel Bartoš, MBA, doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D., Ing. Petr Kosík, Ing. Ilona 

Chrtová, Ing. Tereza Nehasilová. Úkolem komise je monitorovat plnění akčního plánu, 

předkládat podněty na rozvoj města dle schváleného strategického plánu a kontrolovat jeho 

naplňování a participovat na návrhu akčního plánu pro další období.  

RM se seznámila s výsledkem plnění AP 2019–2020 a konceptem návrhu AP 2021–2022. 

 

Diskuse: 

Ing. P. Pelešková sdělila, že koncept měla vytvořit původní strategická komise a měla 

pracovat průběžně, plnění 2019-2020 dostáváme až nyní a jsme tím pádem ve skluzu. 

Váhy projektů jsou bez měřitelných výstupů. 

Ing. R. Šebl konstatoval všeobecné nesplnění bodů strategického plánu z nejdůležitější sekce 

“Strategické aktivity a projekty”. 

 

Ing. R. Šebl podal protinávrh usnesení: 

 

"ZM se seznámilo s konceptem vyhodnocení plnění Akčního plánu 2019–2020 a bere s 

výhradami na vědomí postup při plnění Strategického plánu. Zastupitelstvo města 

konstatuje, že vyhodnocení plnění Akčního plánu neprovedla strategická komise a dále, 

že v rámci akcí označených souhrnně jako Strategické aktivity a projekty nebyla 

dokončena ani jediná ze 14 naplánovaných investičních akcí. 

 

V rámci předloženého konceptu Akčního plánu 2021 - 2022 pak ZM ukládá strategické 

komisi, aby k jednotlivým akcím doplnila prioritu akce, předpokládanou finanční 

náročnost, odpovědnou osobu, indikátory pro ověření plnění, a aby došlo ke sjednoceni 

terminologie i názvů záměrů tak, jak je uvádí schválený Strategický plán.“ 

 

Mgr. J. Menšík podal další protinávrh: 

 

Usnesení č. 6/19-2021 z 19. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 15. 9. 2021 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí postup při plnění strategického plánu. 

 
Hlasování: 

 

pro               11     Ing. P. Bartoš, MBA, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, prof. Ing. J. Šantrůček, CSc.,         

                                   O. Mračková, V. Douša, Ing. M. Coufal, JUDr. J. Márová,  

                                   Mgr. Jan Menšík, Bc. J. Sochor,  

 

proti              0                             
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zdržel se        4       Ing. P. Pelešková, L. Reichel, Ing. R. Šebl, I. Ptáčková       

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 

 

Bod č. 7 - Různé 

 
Ing. M. Coufal se dotázal na opakovaně urgované materiály k akci posedy, smlouva s ČVUT. 

Místostarosta se omluvil a přislíbil dodání smlouvy s Turskem a další vyžádané materiály. 

Ing. P. Pelešková se dotázala, kdo bude posedy udržovat a zodpovídat za bezpečnost, 

místostarosta sdělil, že město Libčice. 

PhDr. P. Schönfeld se dotázal, zda již začalo bourání domů na náměstí, starosta odpověděl, že 

se zbourala pouze garáž na žádost majitele sousední nemovitosti. 

Mgr. J. Menšík se dotázal na údajně končící ordinace zubaře a gynekologa a navrhl jako 

možnost zřízení dočasných ordinací v domě na náměstí, starosta popsal průběh jednání 

s lékaři a vyjádřil zájem města zabezpečit náhradu. 

Ing. P. Pelešková upozornila na uzávěru chodníku při bourání garáže a na nevyřešení 

náhradního přechodu a bezpečné cesty pro děti. 

I. Ptáčková urgovala osazení značky Dej přednost v jízdě do ulice Kolonie. 

PhDr. P. Schönfeld se dotázal na spuštění nového webu města, místostarosta sdělil termín 

říjen. 

Ing. M. Coufal se dotázal, zda se město poučilo z vodovodní havárie v objektu "Ludvík", kde 

sídlí Police ČR. Zda byly provedeny příslušné stavební / technické zásahy a úpravy smluv tak, 

aby se zamezilo opakování podobné situace a škody. Na podnět reagoval tajemník města s 

proklamací, že takové kroky jsou podnikány a do budoucna bude situace ošetřena. 

Mgr. J. Menšík zopakoval výzvu místostarostovi a O. Mračkové k omluvě za nepravdivé 

výroky v Libčických novinách o financování Centra Malina. Oba zmiňovaní se zavázali, že se 

po přezkoumání údajů případně omluví. 

Ing. M. Coufal poukázal na nevhodnost městem vyvěšovaných reklamních plakátů na akce 

pořádané městem na lampách a jejich včasné neodstranění a požádal o systémovou nápravu 

(aby pořadatelé městských akcí upustili od praxe znečišťovat mobiliář města). 

Ing. R. Šebl se dotázal starosty, zda se zúčastnil posledního setkání starostů pořádané krajem. 

Starosta se vyjádřil, že na posledním nebyl, ale že za čtyři volební období byl na takových 

deseti setkáních starostů pořádaných krajem. 

PhDr. P. Schönfeld se dotázal na prezentaci možnost umístění volebních plakátů na náměstí a 

požadoval veřejné zveřejnění této možnosti. 
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Starosta skončil jednání ve 20.30 hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 15. 9. 2021 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič 17. 9. 2021                         

 

                                                  Ověřovatelé:   Ing. Z. Bělohradská 

 

 

 

 

                                                                             L. Reichel 

 

 

 

                                                                              I. Ptáčková 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                              

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 


